



7天
5晚

北京古城+古北水镇

TOUR CODE: 7DPKX-S4

系列四

北京

当地酒店
4+5★



故宫(紫禁城)
The Forbidden City



三里屯
Sanlitun



国家大剧院
National Center for the Performing Arts



天坛
Temple of Heaven

全程无购物



特点美食

- 北京烤鸭
- 老北京涮羊肉
- 老北京风味
- 四川风味
- 粤菜风味

第一天 吉隆坡 / 北京

机上用餐

集合于吉隆坡国际机场后, 乘搭国际航班飞往北京后送往酒店休息。
酒店: 瑰悦酒店或米佳丽呈酒店或同级4*

第二天 北京

早 / 午 / 晚

天安门广场位于北京的中轴线上的。众多中国国家象征如: 天安门城楼、人民大会堂、国家博物馆、人民英雄纪念碑等都坐落于此。

国家大剧院(外观) 号称亚洲最大的剧院前往外观位于天安门广场西侧。

故宫世界五大宫之首、又称**紫禁城**, 是明、清两代的皇宫, 地是古老中国的标志和象征。

王府井大街是具有数百年悠久历史的著名商业区、新东安市场、东方新天地、乐天银泰百货等大型商场分布在步行街

晚上车游长安大街, 中央商务区夜景

酒店: 瑰悦酒店或米佳丽呈酒店或同级4*

第三天 北京 - 古北水镇 (2小时)

早 / 午 / -

古北水镇位于北京市密云县古北口镇司马台村。

司马台长城 (不含往返缆车RMB 160/人) 是唯一一段保留明长城原貌的古长城

司马小烧酒坊酒坊里有酒窑, 还有酿酒的全部传统的设备和工具。

永顺染坊创建于1900年。创始人张聚魁, 年少在家乡学得一手染匠绝活, 能自制土靛染料。

游览**日月岛广场, 震远镖局**重现古代镖师张震远当年的生平事迹, 还原当时接镖、议镖、送镖以及生活场景。

观赏**长城水舞灯光秀+无人机表演(视天气而定)**。

古北水镇 泡温泉请自备泳衣。

酒店: 古北水镇大酒店或同级5*

**请注意古北水镇酒店 - 无加床服务, 如三人房则安排两间房。第3人需加单房差价。

第四天 北京

早 / 午 / -

雍和宫位于北京市区东北角, 清康熙三十三年(1694年), 康熙帝在此建造府邸、赐予四子胤禛, 即后来的雍亲王府。雍正三年(1725年), 改王府为行宫, 称雍和宫。

漫步什刹海悠闲的走上一圈, 细细品味古都风韵。周边既有古建林立, 临湖亦有酒吧的鲜活。

银锭观山著名的“燕京小八景”之一。远处西山蜿蜒的山脊一览无余。→

* 倘若原定的景点不对外开放, 将由其他景点取代

* 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。

* 在主要节日, 商业展览, 旅游旺季期间, 住宿酒店可能需要安排在另一个城市。

→ **烟袋斜街**全长200多米, 是一条具有传统文化特色的商业步行街。北京剪纸、吹糖人、捏泥人、北京特色小吃、老胡同纪念拍照, 各类售卖老北京特色的小店

三里屯以其时尚的餐饮和酒吧街所而闻名。香脆的烤鸭, 庞大的太古里购物中心拥有国际连锁店和现代户外雕塑。

酒店: 潮白河喜来登酒店或同级5* (升级国际品牌)

第五天 北京

早 / 午 / 晚

颐和园是清朝的皇家行宫和大型皇家园林, 始建于清朝乾隆年间。

鸟巢(外观)是由一系列钢桁架围绕碗状座席区编织而成, 形成“鸟巢”状的外形空间。

水立方(外观)主要是国家水上项目游泳中心, 用作游泳、花样游泳与跳水赛事之用。

熊猫馆北京动物园奥运熊猫馆场地全新亮相, 大熊猫们有了更为丰富并贴近自然的的活动空间, 吸引了许多游客前来参观。

酒店: 潮白河喜来登酒店或同级5* (升级国际品牌)

第六天 北京 / 吉隆坡

早 / 午 / 晚

北京皇家祭坛**【天坛】**被列为世界文化遗产。明清两代皇帝每年都到此祈福, 祈求五谷丰登。

前门大街是北京非常著名的商业街。

正阳门箭楼(外观)是北京内城九门中现存最大的箭楼。

北京坊位于北京市西城区大栅栏历史文化保护区东北角, 是一个以文创等生活体验为主的商业建筑集群。

前往**奥特莱斯 Outlet**之后, 送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。

第七天 吉隆坡

机上用餐

抵达温暖的家。

联络方式:

价格:

出发日期:



7^D
5^N

ANCIENT CITY OF BEIJING + GUBEI WATER VILLAGE

TOUR CODE: 7DPKX-S4

Beijing

Local Hotel
4+5★



古北水镇
Gubei Water Village



水立方
Beijing National Aquatics Center



鸟巢
Beijing National Stadium



熊猫馆
Visit Panda

NO SHOPPING
TOUR

S4



Meal Highlights :

- Beijing Duck
- Beijing Instant Pot Mutton
- Beijing Style
- Sichuan Style
- Cantonese Style

Day 1 KUALA LUMPUR / BEIJING MOB

Assemble in KL International Airport for flight to Beijing, transfer to hotel check in.
Hotel: Rosewood Beijing Or Beijing Mijia International Hotel Or Similar 4*

Day 2 BEIJING B / L / D

Tiananmen Gate Tower the Great Hall of the People, the National Museum, and the Monument to the People's Heroes are all located here.
National Center for the Performing Arts (Exterior) known as the largest theater in Asia, the exterior is located on the west side of Tiananmen Square.
The Forbidden City is the first of the five largest palaces in the world, was the imperial official of the Ming and Qing dynasties,
Wangfujing Avenue is a famous commercial district with a long history of hundreds of years.
Chang'an Road + Central Business District Night View (Bus Tour)
 Hotel: Rosewood Beijing Or Beijing Mijia International Hotel Or Similar 4*

Day 3 BEIJING / GUBEI WATER VILLAGE (2HRS) B / L / -

Gubei Water Village is located in Simatai Village, Gubeikou Town, Miyun County, Beijing.
Simatai Great Wall (Exclude Cable car RMB 160/pax) is the only section of the ancient Great Wall that retains the original appearance of the Ming Great Wall.
Sima Small Distillery There is a wine kiln in the distillery, as well as all the traditional equipment and tools for wine making.
Yongshun Dyeing Workshop The founder, Zhang Jukui, learned the unique skills of a dyeing craftsman in his hometown when he was young, and he can make homemade indigo dye.
 Visit **Riyue Island Square & Zhenyuan Escort Bureau** Reproduce the life story of Zhang Zhenyuan, an ancient escort master, and restore the dart receiving, discussing, sending darts and life scenes at that time.
 Watch the **Great Wall Water Dance Light Show + Drone Show (Subject to weather)**.
Gubei Water Village Hot Spring Please bring along your swimsuits.
 Hotel : Bejing Gubei Town Water Village or similar 5*
 ** Please take note of this hotel. No extra bed. So, Triple Room Sharing needs to be 2 rooms and needs add on single supplement charge.

Day 4 BEIJING B / L / -

Lama Temple Is a temple and monastery of the Gelug school of Tibetan Buddhism.
Shichahai is a famous scenic spot in Beijing, and it is near the north-gate of the Beihai Park. The borders of the lakes are lined by tall trees.
Yingding Bridge one of the famous "Eight Little Views of Yanjing". you can have a panoramic view of the winding ridges of the western mountains in the distance.
Yandai Xiejie Is a historic Hutong in downtown Beijing with an 800-year legacy.
Sanlitun is famous for its trendy dining and bar street. the sprawling Taikoo Li shopping center.
 Hotel: Four Points by Sheraton or similar 5* (Upgrade International Brand)

Day 5 BEIJING B / L / D

Summer Palace It is the royal palace and large royal garden of the Qing Dynasty, built in the Qianlong period of the Qing Dynasty.
 Visit Beijing National Stadium **Bird's Nest / Beijing National Aquatics Center (Exterior)**
Visit The Giant Panda House Was meticulously maintained and tidy, with courteous and helpful staff and baoan.
 Hotel: Four Points by Sheraton or similar 5* (Upgrade International Brand)

Day 6 BEIJING / KUALA LUMPUR B / L / D

Temple of Heaven listed as a world cultural heritage. The emperors of the Ming and Qing dynasties came here every year to pray for a good harvest. Take a leisurely walk around.
Qianmen Street is a very famous commercial street in Beijing
Zhengyangmen Arrow Tower (Exterior) is the largest existing archery tower.
Beijingfang One of the historic place
 Continue to **Beijing Outlet Mall**
 After that, proceed to airport for flight back home.

Day 7 KUALA LUMPUR MOB

Back to sweet home.

* If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative. * The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.
 * During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned .

Contact :

Price :

Departure Date :